
Tres hores amb Campmajó 
 El batlle de Vidreres fa cas omís d’ERC i el PSC, i admet que el retoc de les ordenances 

fiscals és fruit d’una reunió demanada per un particular 
 El veí insta Camps a donar veu als discrepants 

JORDI FERRER - VIDRERES 

Ho va dir el portaveu del PSC, Francesc Jesús Becerra, només començar el ple extraordinari 
d’ahir al migdia a Vidreres. “Ja sabem el resul-tat.” I efectivament els cinc vots entre socialistes 
(2) i ERC (3) van sucumbir pels sis de l’equip de govern. 

 

Tot i l’absència de dos dels vuit edils de JxCat, les ordenances fiscals aprovades el 27 de 
desembre, i publicades al Butlletí Oficial de la Província (BOP) el 31, no es canviaran. El punt 
inicial demanava que es deixés sense efecte la puja. 

 

ERC i el PSC sabien (i saben) el que hi ha. La republicana Anna Clapés va recordar que a 
Vidreres els veïns paguen, de mitjana, 451,40 euros d’IBI. És més –va dir– que a Sils, Santa 
Coloma de Farners, Vilobí d’Onyar i Llagostera. Clapés va proposar mesures per amortir 
l’impacte de la recent puja del 4,6%. 

 

Però tot i que el resultat ja se sabia, el ple va servir per a dues coses, com a mínim. Primer: 
perquè Lluís Campmajó, en nom d’un grup de veïns crítics amb la pujada de taxes, s’hagi erigit 
en un interlocutor més vàlid que l’oposició. I segon: perquè l’equip de govern faciliti la 
participació política al poble. Li ho van recordar el socialista Becerra i el protagonista d’ahir. 

 

L’alcalde des del 2011, Jordi Camps (JxCat), va insistir més de tres vegades que es va reunir al 
desembre amb Campmajó. Va ser una reunió llarga, “de tres hores”, va dir. Fruit de la trobada, 
l’equip de govern ha retocat els tributs, i bonifica fins a un 20% el veí que reculli en un dipòsit 
les aigües plujanes i ha creat un tram de la factura de l’aigua en què el preu no varia (en el cas 
de consums de 0 a 9 m³). 

 

La trobada 

Tot i que el ple d’ahir havia estat convocat per ERC i el PSC, va costar que l’alcalde acceptés 
que al final hi hagués precs i preguntes. El secretari va permetre que intervingués Campmajó 
perquè el ple tractava d’ordenances. I Campmajó va explicar com havia anat la trobada a 
l’ajuntament. A la tarda, per telèfon, va explicar que hi havia acudit amb Toni Barnús i que 
també havien presentat 900 firmes en contra de l’increment. 



 

El ple de les ordenances, el del 27 de desembre, va ser accidentat. ERC i el PSC se’n van anar 
abans de les votacions, igual que alguns veïns com ara Campmajó. “De vegades hi ha la 
impressió que l’alcalde fa un desaire als que parlen. Crec que hauria de tenir en consideració 
els altres. En sortiria beneficiat.” Admet que l’equip de govern els ha escoltat en alguns casos, 
però que veu que no ha modificat les coses “bàsiques”, com ara l’IBI. 

 

Font del document: 
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